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Begeleidend schrijven bij de planningskalender 
 

 

Inleiding 

Bijgevoegd treft u de planningskalender 2015-04 aan voor de raadhuispleinbijeenkomsten van 

donderdag 23, 29 en 30 april 2015.     

 

Beoogd resultaat 

Via de planningskalender de raad de mogelijkheid bieden om te sturen op de agendering van de 

Raadhuispleinbijeenkomsten.   

 

Aanpak/uitvoering 

 De planning wordt op maandniveau weergegeven naar De Ontmoeting, De Ronde en De Raad.  

 Op de planningskalender worden uitsluitend onderwerpen opgenomen, waarvan het te volgen 

bestuurlijk traject (ook qua planning) bekend is. 

 Dit geldt ook voor de onderwerpen uit de kerntakendiscussie (KTD) die opgenomen zijn in de 

KTD-monitor. Pas nadat B&W-besluitvorming over inhoud en verder te volgen bestuurlijke 

procedure over een KTD-traject heeft plaatsgevonden,  zal het onderwerp op de reguliere 

planningskalender voor de raadhuispleinbijeenkomsten geplaatst worden. In die zin is de KTD-

monitor te beschouwen een voorloper van deze planningskalender.     

 Een uitzondering hierop vormen enkele omvangrijke, bestuurlijk extra relevante onderwerpen 

die we nadrukkelijk in beeld willen blijven houden in de planningskalender, ongeacht of er wel of 

niet een concrete raadsbehandeling in de betreffende periode aan de orde is. Deze onder-

werpen zijn weergegeven onder het kopje “continue onderwerpen” in het beleidsveld Bestuur en 

het kopje “grote projecten” in het beleidsveld Ruimte. 

 Onderstaand wordt nadere achtergrondinformatie gegeven bij onderwerpen die op de plannings-

kalender staan. De eerstkomende tijd zullen wij wat uitgebreidere achtergrondinformatie ver-

strekken dan gebruikelijk. Hiermee menen wij de nieuwe raad te faciliteren in het kunnen 

duiden van de onderwerpen die in de raadhuisplein aan de orde komen.      

 

 

Achtergrondinformatie bij onderwerpen op de planningskalender 

 

Beleidsveld Bestuur 

Jaarlijks vindt in de raadhuispleinbijeenkomsten de behandeling van de diverse documenten in het 

kader van de P&C-cyclus plaats. Deze worden niet nader toegelicht in dit begeleidend schrijven.     

Invoering Jeugdlintje  

In de raadsvergadering van 6 november 2014 heeft de gemeenteraad van de gemeente Soest door 

middel van een breed gesteunde motie verzocht de invoering van het Jeugdlintje voor te bereiden 

en de kosten in beeld te brengen. De afgelopen periode is met verschillende gemeenten die een 

jeugdlintje uitreiken contact gezocht. Daarnaast is nagedacht over de wijze waarop de gemeente 

Soest een dergelijke onderscheiding zou kunnen uitreiken. Dit heeft geresulteerd in een concept 

raadsvoorstel met bijbehorend kostenoverzicht. Voor de invoering van het Jeugdlintje moeten 

kosten worden gemaakt waar geen budget voor beschikbaar is. 

Planning: 

 Bespreking raadsvoorstel in de Ronde van 23 april.  

 Besluitvorming in de raad via bestuurlijk traject Kadernota. 

Opmerking: 

Nieuw onderwerp op planningskalender.  
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Beleidsveld Ruimte 

 

Kernrandzone Soesterveen  

De op 4 februari 2013 vastgestelde Provinciale Ruimtelijke Structuurvisie biedt gemeenten de 

mogelijkheid in stedelijke uitloopgebieden (de kernrandzones) nieuw beleid te ontwikkelen voor het 

mogelijk maken van kwaliteitsverbetering en nieuwe stedelijk gelieerde functies. 

Over de kernrandzone Soesterveen is in de Ontmoeting van 12 februari 2015 een uitleg gegeven. 

In het raadsvoorstel wordt voorgesteld een structuurvisie op te stellen en worden uitgangspunten 

geformuleerd voor het gebied en de werkwijze, inclusief de benodigde middelen.  

Planning: 

 Bespreking raadsvoorstel in de Ronde van 23 april 2015. 

 Besluitvorming in de raad via bestuurlijk traject Kadernota. 

Opmerking:  

Aan de bestuurlijke procedure is besluitvorming in de Raad toegevoegd. 

 

Kaderstelling Gemeentelijk Duurzaamheidsplan 

Het huidige Duurzaamheidsplan is aan vernieuwing toe. Conform de wens van het college zal de 

gemeente zich vooral richten op het bij elkaar brengen van uiteenlopende partners, die gezamen-

lijk aan verdere energiebesparing en verduurzaming invulling kunnen geven. Daartoe is in 2014 

een participatief proces gestart over de inhoud van een nieuw Duurzaamheidsplan met inwoners 

van Soest en Soesterberg, het bedrijfsleven en ambtenaren van de gemeente van verschillende 

vakgebieden. Uit de ideeën en aanbevelingen, die tijdens dit proces naar voren kwamen, zijn in 

een raadsnotitie de hoofdlijnen gedestilleerd.  

Bedoeling is om de uitkomsten te delen met de Raad en duidelijkheid te krijgen over de thema's 

die verder uitgewerkt gaan worden richting een nieuw Duurzaamheidsplan.  

In De Ontmoeting van 19 maart heeft een bijeenkomst tussen samenleving en Raad plaats 

gevonden, waarbij alle collegeleden aanwezig waren. In korte presentaties zijn de verschillende 

thema’s toegelicht, waarna de vraag aan de orde kwam waar focus aan meegegeven dient te 

worden bij het uitwerken richting een nieuw Duurzaamheidsplan.  

Planning: 

 Bespreking kaders in Ronde+ van 23 april. 

 Inhoudelijke behandeling in de Ronde en de Raad is voorzien na het zomerreces. 

Opmerking: 

Er is een bespreking van de kaders toegevoegd in het bestuurlijk proces. Er is meer tijd nodig voor 

het opstellen van het duurzaamheidsplan. Alle verzamelde input (inwoners, bedrijven, collega’s 

gemeentelijke organisatie en gemeenteraad) moet verwerkt worden in het Duurzaamheidsplan. 
 

Strategienota RMN en toetreding Bunnik tot RMN 

Het bestuur van RMN heeft onlangs een nieuwe strategie voor de gemeenschappelijke regeling 

RMN vastgesteld. Deze strategienota wordt nu voor consultatie aan de Raad voorgelegd. Nadat alle 

raden van de deelnemende gemeenten zijn geconsulteerd, zal het bestuur van RMN een definitief 

besluit nemen over de te volgen strategie in de komende jaren bij RMN. Onderdeel van deze 

strategie is het verstevigen van de huidige organisatie en passende schaalvergroting. 

Binnen die hoofdonderdelen van de strategie past de toetreding van de gemeente Bunnik tot de 

gemeenschappelijke regeling RMN. De gemeente Bunnik wil per 1 januari 2016 toetreden tot RMN. 

Aan uw raad wordt gevraagd of u hiermee kunt instemmen. 

Planning: 

• Bespreking in de Ronde van 25 juni. 

• Vaststelling in de Raad van 2 juli.  

Opmerking: 

Betreft een nieuw onderwerp op de planningskalender. 
 

Herinrichting kruispunten Soesterbergsestraat/Vondellaan en Birkstraat/Vondellaan 

Binnen het regionale samenwerkingsprogramma VERDER is € 900.000 gereserveerd voor de aan-

pak van het kruispunt Soesterbergsestraat/Vondellaan, waarbij een directe koppeling is gelegd met 

het kruispunt Birkstraat/Vondellaan. Geconstateerd is dat de kwaliteit van de verkeersafwikkeling 
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op deze kruispunten onder druk staat. De opstelvakken en afrijdcapaciteit zijn onvoldoende, waar-

door congestie in de spitsen terugslaat op het wegennet. Nadat de verwachte verkeersstromen 

door de aanpassingen aan de Westelijke Ontsluiting Amersfoort bekend zijn geworden, heeft de 

regio in juni 2014 het plan van aanpak voor het kruispunt Soesterbergsestraat goedgekeurd. Het 

verkeerskundig onderzoek is in het najaar van 2014 opgestart en heeft langer geduurd dan 

gepland, vanwege de complexiteit van het verkeerskundige probleem en in verband met de inpas-

baarheid van een kruispuntoplossing binnen de grenzen van de bestaande bebouwing. Ook is de 

samenhang met de verschillende varianten in het Stationsgebied Soest-Zuid en de invloed daarvan 

een relevant aspect. 

Tijdens de Ontmoeting worden de resultaten van het onderzoek gepresenteerd. Het onderzoek 

wordt daarna vrijgegeven voor brede inspraak. Besluitvorming is voorzien na de inspraakperiode in 

samenhang met het project Stationsontwikkeling Soest-Zuid. 

Planning: 

 Bespreking in de Ontmoeting op 28 mei. 

 Behandeling in de Ronde in september. 

 Besluitvorming in de Raad in oktober. 

Opmerking: 

Betreft een nieuw onderwerp op de planningskalender. 

 

Lokale en regionale ontwikkelingen op het gebied van Recreatie en Toerisme. 

In 2014 heeft het college van B&W het promotieplan Soest vastgesteld en is het college akkoord 

gegaan met het businessplan van de nieuwe regionale organisatie: Regionaal Bureau voor 

Toerisme Utrechtse Heuvelrug en Vallei (RBT). Het voornemen is om de raad in een Ontmoeting te 

informeren over hetgeen er in 2014 is gedaan en wat de plannen voor 2015 zijn. 

Er wordt voor het lokale gedeelte een presentatie verzorgd door een ambtelijk medewerker (en 

misschien nog door vertegenwoordiger van het Toeristisch Platform Soest) en voor het regionale 

gedeelte door dhr. Michiel van der Schaaf, directeur RBT. 

Planning: 

 Presentatie in de Ontmoeting van 28 mei 2015. 

Opmerking: 

Betreft een nieuw onderwerp op de planningskalender. 

 

Bomen Birkstraat 

In de afgelopen periode heeft een aantal recreatieve en toeristische ondernemers plannen 

ontwikkeld voor uitbreidingen langs de Birkstraat. Het college wil hier graag vanuit economisch 

oogpunt aan meewerken. Om de verkeersveiligheid en doorstroming op de Birkstraat te behouden, 

is het noodzakelijk om afslagstroken aan te leggen. Gezien het huidige profiel van de Birkstraat 

kan de bestaande bomenstructuur ter plaatse in dat geval niet behouden blijven. Deze bomen-

structuur maakt onderdeel uit van de hoofdgroenstructuur van Soest en is als zodanig beschermd 

door opname op de Bomenkaart. Binnen het beschikbare profiel is realisatie van de afslagstroken 

èn volledig herstel van de bomenstructuur wel mogelijk. 

Gezien de in 2006 en 2009 genomen besluiten van de Raad rondom de verkeersveiligheid van de 

Birkstraat, waarbij een groot belang is toegekend aan handhaving van de bestaande bomen-

structuur en beperkingen aan de verkeerssituatie zijn aanvaard, en het door de Raad vastgestelde 

groenstructuurplan ‘de groene kernkwaliteit van Soest’ alsmede de bomenkaart, acht het college 

het onredelijk om de ondernemers alle kosten te laten dragen.  

Voorgesteld wordt om per locatie een gemeentelijke investering (€ 60.000 per locatie) te doen in 

het herstel van de hoofdgroenstructuur van deze oostelijke entree van Soest. 

Planning: 

 Bespreking raadsvoorstel in de Ronde van 23 april.  

 Besluitvorming in de raad via bestuurlijk traject Kadernota. 

Opmerking: 

Betreft een nieuw onderwerp op de planningskalender. 
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Beleidsveld Ruimte, onderdeel grote projecten 

 

Masterplan Soesterberg: Evenemententerrein en Sociaal Culturele Voorziening 

In december 2013 heeft de raad de haalbaarheidsstudie en het Stedenbouwkundig Plan van het 

Evenemententerrein vastgesteld. Het stedenbouwkundigplan voorziet in de realisatie van een 

dorpsplein met daaromheen een complex met 60-66 sociale huurappartementen door Portaal, een 

Sociaal Culturele Voorziening en een medisch centrum op het Odijkplein. In het zuidelijk deel van 

het Evenemententerrein zijn circa 48 grondgebonden vrije sector woningen voorzien. 

Het Stedenbouwkundig plan is een deeluitwerking van het breed geparticipeerde Masterplan 

Soesterberg (2010). Naar aanleiding van de ontvangen inspraakreacties op het in 2014 in 

procedure gebrachte voorontwerpbestemmingsplan en de ontvangen rapportage van de RKC over 

de SCV, is het standpunt van het College ten aanzien van het sociaal cultureel centrum (SCV) 

gewijzigd. Bedoeling is om in de Ronde de gewijzigde inzichten te bespreken aan de hand van een 

tweetal memo’s: 

 Een memo over de sociaal culturele voorziening met daarin opgenomen conclusies en voor-

stellen ten aanzien van de SCV op het Evenemententerrein. 

 Een memo Inrichtingsvoorstel Evenemententerrein met daarin opgenomen meerdere denk-

richtingen.  

Planning: 

 Behandeling in de Ronde van 29 april. 

 Vaststelling in de Raad van 11 juni. 

Opmerking: 

Nieuw onderwerp op de planningskalender. 

 

Beleidsveld Welzijn 

-- 

 

Beleidsveld Welzijn, onderdeel sociaal domein 

Visievorming RWA/Amfors  

Met de komst van de Participatiewet en het afschaffen van de Wet sociale werkvoorzieningen 

(Wsw) is een nieuwe fase aangebroken voor de regionale sociale werkvoorziening RWA/Amfors. 

Met alle aandeelhoudende gemeenten is daarom een Visietraject RWA/Amfors gestart. Dit traject 

zal in 2015 moeten leiden tot keuzes over de toekomstige positie van het bedrijf en haar expertise. 

Dit traject is van start gegaan met een gezamenlijke regionale bijeenkomst op 10 maart jl., waarbij 

de huidige stand van zaken toegelicht is: het gezamenlijk vertrekpunt. 

Mede op grond van de uitkomsten van deze bijeenkomst worden in een peilnota verschillende 

scenario’s uitgewerkt, waarbij bij de gemeenteraden met name de criteria gepeild worden die zij 

van belang achten bij de afweging van deze scenario’s. Vervolgens wordt een voorkeursscenario 

geformuleerd en nader uitgewerkt. 

Planning 

 Peiling uitgangspunten, criteria en keuze uit te werken scenario’s in de Ronde+ van 23 april. 

 Bespreken voorkeursscenario voor de toekomst van RWA/Amfors in de Ronde van 28 mei. 

 Vaststelling voorkeursscenario in de Raad van 11 juni. 

Opmerking: 

In lijn met de regionaal afgestemde bestuurlijke procedure, is vaststelling van de peilnota in de 

Raad vervallen. 

 


